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Abstract (en)
The cable has a set of strands made of electrically conductive material e.g. copper, extending in a longitudinal direction of the cable around a
core which is made of polymer. The polymer is selected from polyethylene naphthalate, polyester and polyethylene terephtalate, and presents
an elongation rate with rupture higher than seven percent and a tensile strength. The tensile strength resulting from the cable is higher than a
predetermined limited value, and the strands are twisted around the core.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un câble de contrôle composite comportant un coeur en polymère et une pluralité de brins en un matériau
électriquement conducteur s'étendant dans la direction longitudinale du câble autour dudit coeur. Selon l'invention, le polymère est choisi parmi les
polymères présentant un taux d'allongement à la rupture supérieur à 7%, et une résistance à la traction telle que la résistance à la traction résultante
du câble soit supérieure à une valeur limite prédéterminée.
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